
Telovadna akademija v Markovcih
Kakor vsako leto tako so nam tudi

lctos markovski fizkulturniki priredili
telovadno akademijo, kt je zelo lepo
uspela. Spored je obsegal 17 točk. Na-
stopili so člani, članice, mladinci in mla-
dinke. 1<i sn so zacinii r.a<« v!<1im";i1i v č\ru-
štvo

V tuvorn vcneHi m pu/.uvavnem govuru
nara je društveni načelnik Štrafela Jože
naznačil razvoj telovadbe m. sporta v
Markovcih. Poudaril je. da je za tako
velik kraj, kakor scr Markovci, premalo
člnnov vključenih v TD Poscbno se čuti
pomanjkanje mladine. Zato bi naj bila
prva in osnovna naloga telovadnega dru-
štva, da vključi čim več mladine v telo-
vadno društvo, seveda ji morajo pri tera
pomagati vse množične organizacije,
predvsem mladinska

Himno so peli vsi nastopajoči ter so z
njo začeli spored. Prve so nastopile rala-
dinke s »Lepa Anka kolo vodi«, katero
so izvedle Iepo irr skladno. Potem so
člani v simbolični sliki pokazali »Kje s.o
fciste stezice«, katera je tudi ugajala in
bi io latoko î vedli še boljše. Dalje so
nam izvajali mladinci vaie s palicami.
Te vaje ô bilc lepo m skladno izvedene.
Vidclo se je, da so se temeliito pripra-
vili. Članice so nastopile z vajo »Po je-
zeru«, katera je bila zelo lepo izvedena.
Na konju smo videli par lepih preskokov,
katere so izvajali mla^mci. Posebno se
je odlikoval Štrafela Vinko s premeti.
Pri članih sta na koniu posebno ugajala
Horvat Janez iti pa Golob Janez, ki sta
izvedla krasne salte čez konja. za kar sta
žela buren aplavz od liudstva^Članice so
zelo ujJajale z vajo »Rožic ne bora trgala«.

Izvedle so jo lepo in skladno, pa tudi
vaja sama je bila precej dobra. Najlepši
točki sporeda pa sta gotovo midili drojj
in pa bradlja. Posebno je ugajal Golob
Janez Izvedel jc krasen velctoč naprej
in nazaj. Golob spada mcd najboljše
orodne telovadce v ptujskem okraju.
Tudi Štrafela Jože ie ogajal z vaio po-
sebno na bradlji.

Sploh smo vidcli, da se v Markovcih ni
zgodilo to, kar po drugih krajih Slove-
nije, da bi orodna telovadba zaostajala
za drugimi športnimi panogami. Markovci
so gotovo prvi orodni telovadci v okraju,
sarao bi se jim moralo posvcčati vcč
skrbi, pa bi se gotovo razvili v še boljše
telovadce. To se posebno kaže pri bra-
tih Obran, ki tokrat zaradi tehničnih
ovir nista nasiopila.

Mornarska vaja, ki so jo izvajali člani
z zastavicami, je bila sicer dobro naštu-
dirana. toda slabše izvedena, kar se jc
videlo posebno v začetku vaje. Prot:
koncu so se nekako zedinili. Vidclo se je
da so premalo vadili Skupinska vaja

katcro so izvajali člani, je bila lepo m
strumno izvedcna, toda nekoliko prelahka
za člane. Tudi pri prostih vajah članic se
jc videlo, da so premalo vadile. Vaje niso
bilc tako podane, kot bj moralc biti.
Proti koncu vaje so se tudi zedinile.

Z vajo »Tam kjer teče bistra Zila« so
člani zaključili spored. Vaja }e bila dobro
podana. še lepše pa naštudirana. Prika-
zuje nam življenjc in borbo koroških
Slovencev, ki tudi po pariški izdaji niso
klonili, ampak se bore naprej za priklju-
čitev k Jugoslaviji.

Po celotncm sporedu se je dalo ugo-
toviti. da so se markovski fizkulturniki
morali odreči marsičemu, da so se pri-
pravil; za tako obširen spored. Društvetii
načclnik tov. Štrafela in načelnica tov.
Štrafelova sta vložila mnogo truda za
vafe, saj sta vse vaje sama naštudirala
in pa tudi naučila vse oddelke. L?udstvo
se je po končani akademiji vračalo za-
dovoljno na domove, prepričano, da se
markovsko telovadno društvo dobro raz-
vija in da bodo take nastope lahko pri-
redilf še po drugih krajih naše domovi-
ne. Telovadno društvo v Markovcih se
tako razvija največ po zaslugi naše ljud-
ske oblasti, ki daje društvu vso podporo.
Te^a se mladinci in člani zavedajo in
bodo dali vse sile na telovadnem polju
in tudi v svoiih pokliprh za iz^radnjo
naše socialistične domovins. O.P.


